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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi      
üléséről. 

 
Ideje:       2021. július 29-én 15:00 óra 
 
 

N A P I R E N D : 
 
1. Polgármester beszámolója a veszélyhelyzet időtartama alatt hozott 

intézkedésekről, döntésekről.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata és az Agria Térségfejlesztési 
Nonprofit Kft. között létrejött együttműködési szándéknyilatkozat 
jóváhagyására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

3. Javaslat Hornyák Zoltán kérelmének támogatására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

4. Javaslat telephely befogadó- és hozzájáruló nyilatkozatok kiadására. 
Előterjesztő: Ragó Attila VKB elnök 

 
5. Javaslat a Tisza-Tarna-Rima-Mente Fejlesztéséért Közhasznú Egyesület 

által kiírt Helyi Fejlesztések támogatása című VP6-19.2.1-86-7-21 kódszámú 
felhívásra pályázat benyújtása.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök  

 
6. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Civil Kerekasztal 

Alapítvány.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
7. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Forrás Dimenzió Civil Egyesület.  

Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 



8. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabony Zeneoktatásért 
Alapítvány.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
9. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Pöttömke Alapítvány 

Füzesabony. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Természetbarát 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
11. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testületének 2021. II. 

féléves munkatervére. (Tájékoztató a PÜB, VKB, ESZB, OKSB 2021. II. 
féléves munkatervéről).  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

12.  Egyebek 
- Javaslat a 2021. augusztus 20-i ünnepi hétvége közterület használati 

díjainak megállapítására.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
- Javaslat a Tájházhoz parkoló kialakítása céljából a Füzesabony,                          

1851 hrsz-ú telekhányad megvásárlására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Harmónia Egészségfejlesztési 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Összefogás Füzesabonyért 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 

Határozat száma Határozat tárgya 

2/2021. (VII.29.)  
Füzesabony Város Önkormányzata és az Agria 
Térségfejlesztési Nonprofit Kft. között létrejött 
együttműködési szándéknyilatkozat jóváhagyása. 

3/2021. (VII.29.)  Hornyák Zoltán kérelmének támogatása. 

4/2021. (VII.29.)  Telephely befogadó- és hozzájáruló nyilatkozatok kiadása. 



5/2021. (VII.29.) 

Tisza-Tarna-Rima-Mente Fejlesztéséért Közhasznú 
Egyesület által kiírt Helyi Fejlesztések támogatása című 
VP6-19.2.1-86-7-21 kódszámú felhívásra pályázat 
benyújtása. 

6/2021. (VII.29.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Forrás Dimenzió Civil 
Egyesület. 

7/2021. (VII.29.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabony 
Zeneoktatásért Alapítvány. 

8/2021. (VII.29.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Pöttömke Alapítvány 
Füzesabony. 

9/2021. (VII.29.) 

Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testületének 
2021. II. féléves munkaterve.. (Tájékoztató a PÜB, VKB, 
ESZB, OKSB 2021. II. féléves munkatervéről). 

10/2021. (VII.29.) 
2021. augusztus 20-i ünnepi hétvége közterület használati 
díjainak megállapítása. 

11/2021. (VII.29.) 
Tájházhoz parkoló kialakítása céljából a Füzesabony,                          
1851 hrsz-ú telekhányad megvásárlása. 

12/2021. (VII.29.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Harmónia 
Egészségfejlesztési Egyesület. 

13/2021. (VII.29.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Összefogás Füzesabonyért 
Egyesület. 

 
 
Füzesabony, 2021. augusztus 05. 
 
 
________________________________     ______________________________                          

dr. Bán János                    Nagy Csaba 
   aljegyző      polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 
Készült:    Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi   

 üléséről. 
 
Ideje:        2021 július 29-én 15:00 óra 
 
Jelen vannak:   Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester, 

dr. Gondos István képviselő, Kovácsné Szűcs Noémi 
képviselő, Ragó Attila képviselő, Sipos Attila képviselő; 
Valyon István képviselő; Veres Péter képviselő 

 
Nem jelent meg:  Gál Ilona képviselő 
 
Hivatalból jelen van:  dr. Bán János aljegyző, Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- 

és igazgatási irodavezető 
 
Jegyzőkönyvvezető:  Hegedűs Szilvia 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, és a 
Városi Televízió nézőit.  
Lassan 10 hónapja volt az utolsó soros ülésünk és azóta sok füzesabonyi lakos 
eltávozott közülünk. Arra kérem képviselő társaimat, hogy 1 perces néma felállással 
emlékezzünk meg erről! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 8 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes. Gál Ilona képviselő-társam jelezte, hogy munkahelyi elfoglaltság miatt 
nem tud részt venni a mai ülésen.  
Az SZMSZ rendelkezései alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban elektronikus úton megküldtük.  
 
Az Egyebek napirendi pontban négy napirendi pont felvételét javaslom: 
 

- Javaslat a 2021. augusztus 20-i ünnepi hétvége közterület használati 
díjainak megállapítására.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
- Javaslat a Tájházhoz parkoló kialakítása céljából a Füzesabony,                          

1851 hrsz-ú telekhányad megvásárlására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
 
 



- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Harmónia Egészségfejlesztési 
Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Összefogás Füzesabonyért 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

A kiküldött meghívó szerinti 5. napirendi pontot zárt ülésen kell, hogy megtárgyaljuk, 
az Egyebek napirend után. 
 
Aki egyetért a módosított napirendi pontok megtárgyalásával kérem szavazzon! 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalását 8 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadta.  
 
Napirend előtt tájékoztatást kellene adnom a két ülés között végzett munkámról, de ezt 
az első napirendi ponttal tenném meg, hiszen ez jelentősen összefügg.  
 
60 napon túli tartozása az önkormányzatnak nincs.                                                                                   
Kérem, szíveskedjenek tudomásul venni a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
szóló tájékoztatót! 

 

N A P I R E N D : 
 

1. Polgármester beszámolója a veszélyhelyzet időtartama alatt hozott 
intézkedésekről, döntésekről.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

Az elmúlt 10 hónapban több száz határozatot, rendelet módosítást hoztam meg.                      
Ezek nagyrészt a működéssel,  a covid helyzettel, az együttműködési 
megállapodásokkal összefüggő határozatok- és rendelet módosítások voltak.                           
Azonban ezek között voltak olyanok, amelyeket szeretnék kiemelni, mert érintették az 
önkormányzat anyagi helyzetét.  
 
Ilyen döntés volt, hogy értékesítettük a Honvéd út 68. szám alatti ingatlant, amelynek a 
vételi ára 5.050.000 Ft. volt. 
Értékesítettünk két szántó területet a 0189/9 és 0189/10-es hrsz-ú szántót. Ez a 
víztározó mellett található. Ezt annak idején azért cseréltük el, mert fejlesztési célokat 
tervezünk, de közben kiderült, hogy középnyomású vezeték megy ennek a területnek a 
közepén. Ennek kiváltása jelentős összeg lenne. Ez egy olyan maga AK értékű szántó, 
amelynek a termelésből való kivonása jelentős költségekkel járna. 
 
 



 
Elvetettük azt a célt, hogy ezt a továbbiakban fejlesztési területként vegyük 
figyelembe. Így jött az ötlet, hogy értékesítjük, amely sikerült is. A két terület együtt 
1,7 ha, és 3.800.000 Ft-ért került értékesítésre árverésen. Mind a kettő értékét 
ingatlanszakértő állapította meg.  
Ezt az összeget nem használtuk fel működési célokra, hanem vásároltunk több 
ingatlant. Egyik a Szent János tér 16. szám alatti családi ház, amelyet 4.500.000 Ft-ért 
vásároltunk meg. Folyamatban van (amelyről ma fogunk dönteni) egy előtte lévő 
terület megvásárlása, a Templom út felé. Terveink szerint arra szeretnénk hasznosítani, 
hogy ott parkolót alakítanánk ki. A másik elképzelés az, hogy ez az épület alkalmas 
tájház kialakítására. Ma erről is fogunk dönteni, hogy beadjuk- e a pályázatot és itt 
tájházat fogunk kialakítani ezen a területen.  
 
Személyi változások tekintetében nem sok döntésem volt. A Hétszínvirág Óvoda- és 
Bölcsőde vezetőjének személyében történt változás. 2021. január 01. naptól Kalóczkai 
Anitát neveztük ki. Közel 8 hónapot dolgozott, azonban jelezte felénk, hogy babát vár 
és a továbbiakban nem tudja ellátni a feladatát. Újabb pályázatot nem írunk ki, hanem 
a falusi óvoda vezetőjét bízzuk meg helyettesítéssel.  
 
Nyertes és beadott pályázataink:  
A járda pályázatot ismét beadtuk, itt 20 millió forintot nyertünk, amelyhez az 
önkormányzat 10 millió forint önerőt tesz.  
Beadtunk pályázatot külterületi utakra. Két utat jelöltünk meg, mind a kettő 
Pusztaszikszón található. Abból a célból tettük meg, mert a következő programozási 
ciklusban 2021-2027 között ezt szeretnénk fejlesztési területként jelölni és itt Ipari 
Parkot létrehozni. Azt gondoltuk, hogy a hozzá vezető utat is megcsináljuk. Van itt 
egy híd, ami rossz állapotú és baleset veszélyes és annak a felújítását is beletettük ebbe 
a pályázatba.  
 
Két nyertes pályázata van a könyvtárnak. 10 millió forintot nyert LED fal vásárlására, 
az ÁMOR előtti terület, illetve a Művelődési Ház mögötti terület felújítására, valamint 
3 millió forintot különböző programok szervezésére.  
 
Vannak saját beruházásaink is, amelyeket elkezdtünk. Ilyen volt az északi városrészen 
az urnafal építése, ahol 200 helyet fogunk kialakítani. Ebből 144 db augusztus végéig 
átadásra fog kerülni.  
 
Másik nagy beruházás a műfüves labdarúgó pálya építése. TAO program keretében 
épül meg, amelynek értéke 192 millió forint és az önkormányzatunknak 28 millió 
forinttal kellett hozzájárulni.  
Ehhez kapcsolódóan azt a döntést is hoztuk, hogy egy futókört is létrehozunk, 1,2 
méter szélességben, hiszen ez probléma a településen. Ez a pálya augusztus közepére 
át lesz adva. A pályázat egyik feltétele az volt, hogy női labdarúgó csapatot kell 
létrehozni.  
 
 



 
Folyamatban lévő beruházásaink:  
A Zöld Város építése elkezdődött. Négy területen vannak most felvonulva. Ez egyrészt 
azért van mert három alvállalkozó dolgozik, másrészt pedig azokkal az építési 
munkálatokkal kell kezdeni, amelyek összefüggenek, hiszen vezetékeket kell 
lefektetni, vezetékeket kell cserélni a földben. Jelen állás szerint a beruházás 25%-on 
áll, úgyhogy még nagyon messze vagyunk a végétől.  
 
Másik folyamatban lévő beruházás a kerékpár út. Kicsit nyögvenyelősen halad. 
Kértünk egy ütemtervet, hogy szabályozzák le, hogy mi és mikorra fog elkészülni.                                           
A vállalkozóval egyeztettünk. A kerékpárút belterületi része térkövezve lesz. Mivel 
másfajta térkövet kell oda biztosítani, a vállalkozó azt mondta, hogy ígérgetik, ki van 
fizetve, csak nem szállítják le. Ebből adódik a csúszás. Ütemterv szerint ez augusztus 
végére, illetve a sóderbányáig az aszfaltozott szakasz is augusztus végére elkészül.  
 
Az Ipari Park pályázatunknál az inkubátorház is épült volna. 2000 m2-es lett volna,                   
290 millió forintos támogatásunk volt. A legkedvezőbb ajánlat is 1 milliárd forint 
körüli volt.  
Kérelemmel fordultunk az Irányító Hatóság és a Kormány felé, hogy ezt a 
különbözetet adja meg. Közös megegyezéssel ezt nem támogatták, úgyhogy itt egy 
módosítást hajtottunk végre, amelynek eredményeképpen ott értékesítettünk 6 telket.  
Ez a 6 telek ebből 300 millió forintból el lesz látva szilárd burkolatú úttal, 
csatornaelvezetéssel, világítással. Ahol az Inkubátorház megvalósult volna, ott létesül 
egy kisebb csarnok és megtörténik annak a területnek a körbekerítése, valamint a 
parkoló hellyel történő ellátása.  
 
Volt az Életpálya Ösztönzés Füzesabonyban projektünk. Fiatalokat juttattuk lakáshoz 
két évre. Eltelt az első két év, holnap adják át. Ez a pályázat újra kiírásra került 
májusban. Azonban a 15 lakásból csak 12 lakásra találtunk megfelelő kérelmezőt. Volt 
több kérelmező is, de azok nem feleltek meg a pályázati kiírásoknak. Tehát még 3 ház 
vár az átadásra, ezek ismét kiírásra kerülnek.  
 
A nagy útfelújítási pályázatnál 900 millió forintot nyert el az önkormányzat. Tegnap 
történtek meg az ajánlatok beadásai, tehát a közbeszerzési eljárás lezárult. Most van az 
ajánlattevőknek az értékelése. Ez a munka is ősszel el fog kezdődni, amely 52 
belterületi utat érint.  
 
Az önkormányzat anyagi helyzete stabil, nincsennek likviditási gondjaink, sőt tudjuk 
biztosítani különböző pályázatokhoz az önerőt.   
 
Sipos Attila képviselő: 
Említetted, hogy a kerékpárút augusztus végéig elkészül a horgásztóig. A folytatás 
mikorra várható? Minek a függvénye? 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester:  
Van egy Szihalomig tartó szakasz, illetve a híd. Október 31-ig kell ezt a beruházást 
befejezni.  
 
Sipos Attila képviselő:  
Sokan kérdezik, hogy nem találják a buszmegállókat. Hol lesz meghirdetve, hogyan 
van kommunikálva? 
 
Nagy Csaba polgármester:  
A Volán csinált egy cselt, ami minket is meglepett, mert július 20-tól kellett volna 
beállni ennek az állapotnak. Július 16-tól áttették a táblákat és a buszokat is. Ezt azzal 
indokolták, hogy a saját felületén hirdetik, csak minket elfelejtettek erről értesíteni. Ezt 
azonnal korrigáltuk a Füzes Híreken és folyamatosan tájékoztatjuk a lakosságot. 
 
Sipos Attila képviselő:  
A Házasságkötő terem előtti burkolat felbontása a közművekkel? 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Erre azért volt szükség, mert a Házasságkötő elé épül egy előtető, amelynek vannak 
alapozási munkálatai. A Kultúrház mellé épül egy előtető, illetve a Rossman fala mellé 
épül egy előtető. Azért vannak azok a gödrök és mélyedések kiásva. 
Itt egy összefüggő díszburkolat lesz, ami átível az úton és átmegy a szemben lévő 
területre is, sőt folytatódik a Művelődési Ház előtt, úgyhogy az a burkolat nem 
maradhat ott. Azonban a felszedett burkolat nem ment kárba, kikerült a focipályára és 
ott került elhelyezésre, ott kerül lerakásra.  
 
Sipos Attila képviselő:  
A főutcán mennyi parkolóhely lesz? 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Fő utcán és az Arany János úton 280 db körül.  
 
Kérem, hogy aki tudomásul veszi a beszámolót kézfelnyújtással jelezze! 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület egyhangúan elfogadta a beszámolót. 
 
2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata és az Agria Térségfejlesztési 

Nonprofit Kft. között létrejött együttműködési szándéknyilatkozat 
jóváhagyására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

Nagy Csaba polgármester: 
Indul az új programozási időszak. Ez az előterjesztés egy előzetes dokumentáció 
elkészítéséről szól. Az együttműködési megállapodás érinti az orvosi szolgálati lakás 
kialakítását az Ifjúság úton és a tervezési feladatok ellátását, illetve tanulmánytervet a 
Pusztaszikszói terület fejlesztésre és ez nyújt alapot a további pályázatokhoz.  
 



dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé.  
Sipos Attila képviselő: 
Miért jó az Agria Térségfejlesztési Nonprofit Kft-nek, hogy ingyen átadja a 
dokumentációkat? 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Erre külön pályázat volt. A pályázati összegből fedezi a kiadásokat.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

2/2021. (VII.29.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő testülete megtárgyalta az előterjesztést és 
az alábbiak szerint határozott: 
Füzesabony Város Képviselő testülete jóváhagyja Füzesabony Város Önkormányzata 
és az Agria Térségfejlesztési Nonprofit Kft között 2021. június 24-én aláírt 
együttműködési szándéknyilatkozatot „A 2021-27 tervezési időszak projektszintű 
előkészítése az Agria Térségfejlesztési Nonprofit Kft-nél” TOP-1.5.1-20-2020-00007. 
azonosítószámú projekt megvalósítására.  
 

        Felelős: Nagy Csaba polgármester 
        Határidő: Azonnal 

3. Javaslat Hornyák Zoltán kérelmének támogatására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé.  
Megkérem Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezetőt, hogy 
tájékoztasson a napirendről! 
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető: 
A Petőfi úton lévő ingatlanhoz kapcsolódóan az önkormányzatunknak elővásárlási 
joga van. Az ingatlan tekintetében az a jogi helyzet áll fenn, hogy felépítmény 
magántulajdonban van, viszont az ingatlan az önkormányzat tulajdonában.  
Minden esetben, amikor a felépítmény tulajdonjogában változás következik be, ahhoz 
az önkormányzatnak a hozzájárulása szükséges, illetve az elővásárlási jogról való 
lemondás szükséges.  
Önkormányzatunk nem kíván ez elővásárlási joggal élni, ezért javasoljuk az 
előterjesztés elfogadását és hozzájárulást az ingatlan eladásához.  



Nagy Csaba polgármester:  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Képviselő-testülete megtárgyalta Hornyák Zoltán füzesabonyi alatti 
lakos kérelmét.   
Füzesabony Város Önkormányzata hozzájárul ahhoz, hogy Hornyák Zoltán füzesabonyi 
lakos a tulajdonát képező füzesabonyi 2202/A-hrsz-ú 74m2 területű egyéb épület 
műhely megnevezésű ingatlant értékesítse a közte és Bozsik Károly közt létrejött, 
Füzesabonyban, 2021. 06.23-án kelt adásvételi szerződésben foglaltak szerint.  
Füzesabony Város Önkormányzata az eladáshoz hozzájárul és a 2202/A hrsz-on 
fennálló elővásárlási jogáról lemond.  
Füzesabony Város Önkormányzat hozzájárult ahhoz is, hogy a tulajdonát képező, 
Füzesabony 2202 hrsz-ú ingatlanra Bozsik Károly füzesabonyi lakos javára 121m2 -re 
a használat joga - a 2202/A hrsz-ú épület fennállásáig - az ingatlan nyilvántartásba 
bejegyzésre kerüljön a Hornyák Zoltán javára bejegyzett használati jog törlésével 
egyidejűleg. 
A Képviselő-Testület Nagy Csaba polgármester előzetes hozzájárulást, melyet az 
ingatlan elővásárlási jogáról történő lemondás és a használati jog átjegyzés tárgyában 
tett megerősíti és jóváhagyja.  
 

         Felelős: Nagy Csaba polgármester 
        Határidő: Azonnal 

4. Javaslat telephely befogadó- és hozzájáruló nyilatkozatok kiadására. 
Előterjesztő: Ragó Attila VKB elnök 
 

Ragó Attila VKB elnök:  
A Szihalmi út 16. szám alatti volt varroda épületére kér egy budapesti cég bejegyzési 
lehetőséget.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
A cégről annyit lehet tudni, hogy gyógyászati termékeket, segédeszközöket, 
gyógyszereket forgalmaz.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Adja a kérdés magát, hogy miért jó ez nekünk? 
 
 
 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
Van 200-300 m2-es felújítandó nagyterem, amit nem tudunk semmire használni. 
Jelenleg ott működik a Segítő Kezek, a Kis Bocs Baba-Mama Közhasznú Egyesület, 
egy vállalkozónak ki van adva egy 70 m2-es épületrész, de nem gazdaságos a 
fenntartása.  
El tudnánk helyezni a Kis Bocs Egyesületet is, a Segítő Kezeket is. Amennyiben ez a 
vállalkozás pályázik és sikerrel jár, akkor felújítja. 
 
dr. Gondos István PÜB elnök:  
Ezzel a hozzájárulással visszaélni nem lehet, kárunk belőle nem származik. A 
lehetőséget megadjuk hozzá.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete jelen nyilatkozatunkkal 
hozzájárulunk ahhoz, hogy az 1/1 arányú tulajdonunkat képező, Füzesabony, Szihalmi 
u.16.sz.alatti 1235-helyrajzi számú ingatlan a MediCert Kft (1182 Budapest, Szakolcai 
utca 8.) fióktelepeként szolgáljon és fióktelepeként bírósági nyilvántartásba kerüljön.  
 
Megbízza a testület a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételre.  
 

        Határidő: Azonnal 
        Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
5. Javaslat a Tisza-Tarna-Rima-Mente Fejlesztéséért Közhasznú Egyesület 

által kiírt Helyi Fejlesztések támogatása című VP6-19.2.1-86-7-21 kódszámú 
felhívásra pályázat benyújtása.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök  

 
Nagy Csaba polgármester:   
Említettem, hogy ingatlant vásároltunk a templom mellett, a Szent János tér 16. szám 
alatt. Találtunk egy pályázati lehetőséget, hogy ezt az épületet nádtetővel lássuk el.                     
A tetőcsere 4.846.114 Ft-ba kerülne, amelyből az önkormányzati önerő 846.114 Ft., 
nyertes pályázat esetén.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  



5/2021. (VII.29.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzata pályázatot nyújt be a Tisza-Tarna-Rima-Mente 
Fejlesztéséért Közhasznú Egyesület által kiírt „Helyi fejlesztések támogatása” című, 

VP6-19.2.1.-86-7-21 jelű pályázatra, „Tájház kialakítása Füzesabonyban” címmel.   
A projekt megvalósítási helyszíne: 3390 Füzesabony, Szt. János tér 16. HRSZ: 1852 
A projekt összköltsége 4  846 114 Ft (melyből elszámolható 4 210 526Ft, nem 
elszámolható 635 588Ft), ebből az önerő összege: 210 526 Ft, önerőn felüli saját forrás 
összege: 635 588Ft, támogatáson felüli teljes önerő összeg: 846 114Ft, az igényelt 
támogatási összeg: 4 000 000 Ft. A támogatáson felüli önerőt az Önkormányzat saját 
forrásból biztosítja.  
Felhatalmazza a képviselő-testület a polgármestert a pályázat benyújtására, valamint a 
szükséges jognyilatkozatok megtételére. 
 

        Határidő: azonnal 
                   Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
6. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Civil Kerekasztal 

Alapítvány.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
A Füzesabonyi Civil Kerekasztal Alapítvány 200.000 Ft-ot kért három napon át tartó 
elzárt ülésre. Bizottságunk 100.000 Ft-ot szavazott meg. Kérem a képviselő-testületet, 
hogy fogadja el! 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tehát akkor van egy módosítás a kérelemhez képest.  

 
Sipos Attila képviselő:  
Az egyik adatlapon, ami kézzel van írva az van, hogy nincs személyi jellegű kiadás, a 
géppel írottban pedig igen. Nem sok konkrétumot tartalmaz. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Ezt az előterjesztést leveszem napirendről. Konkrétan jelölje meg az alapítvány, hogy 
mire kéri a támogatást és oldja fel ezt az ellenmondást, amit a kérelmében beadott.  
 
7. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Forrás Dimenzió Civil Egyesület.  

Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
30.000 Ft-ot kért az egyesület és a bizottság megszavazta számára.  
 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
Szavazzuk meg a kért összeget, de itt is módosítás szükséges.  
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot, azzal a kikötéssel, hogy az egyesületnek pontosítani kell a célt! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Forrás Dimenzió 
Civil Egyesület által benyújtott kérelmére 30.000 Ft. vissza nem térítendő támogatást 
hagy jóvá.  

 
          Határidő: értelem szerint 

                Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
8. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabony Zeneoktatásért 

Alapítvány.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
Az alapítvány 200.000 Ft-ot igényelt, amit a bizottság meg is szavazott számára.  

 
Sipos Attila képviselő: 
Minden egyesületnek így kellene benyújtania a kérelmét, minden pontosan le van írva.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a „Füzesabony 
Zeneoktatásért Alapítvány” által benyújtott kérelemre 200.000 Ft. vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá.  

  
         Határidő: értelem szerint 

                Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
 
 



9. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Pöttömke Alapítvány 
Füzesabony. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
Az alapítvány 200.000 Ft-ot igényelt járási vers és mesemondó versenyre. A 
bizottságunk a 200.000 Ft-ot elfogadásra javasolja.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Pöttömke 
Alapítvány által benyújtott kérelemre 200.000 Ft. vissza nem térítendő támogatást hagy 
jóvá.  
 
                Határidő: értelem szerint 
                Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Természetbarát 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
Az egyesület 200.000 Ft-ot igényelt más természetjáró szervezetekkel való 
kapcsolattartásra. A cégkivonatban észrevettem, hogy a mandátuma az ügyvezetőnek 
2021. áprilisában lejárt, de ennek ellenére a bizottságunk 100.000 Ft-ot megszavazott.  

 
Nagy Csaba polgármester:  
Leveszem az előterjesztést napirendről, hiánypótlás szükséges. 
 
11. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testületének 2021. II. 

féléves munkatervére. (Tájékoztató a PÜB, VKB, ESZB, OKSB 2021. II. 
féléves munkatervéről).  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

Nagy Csaba polgármester:  
Az anyag kiküldésre került, reméljük, hogy meg is valósul. 
 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 



Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzati képviselő-testülete 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy Füzesabony Város 
Önkormányzatképviselő-testületének 2021. évi II. féléves munkatervét elfogadja. 
 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
               Határidő: értelem szerint 
 
12. EGYEBEK: 

 
- Javaslat a 2021. augusztus 20-i ünnepi hétvége közterület használati 

díjainak megállapítására.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

Nagy Csaba polgármester: 
Jelen állás szerint úgy néz ki, hogy meg tudjuk tartani az augusztus 20-i ünnepi 
hétvégénket. Egy három napos ünnepségsorozat lesz.  
Eddig térítésmentesen biztosítottuk az árusítóhelyeket, azonban olyan sokan 
jelentkeznek, (mivel ezzel nekünk vannak költségeink) legalább ezt az összeget be 
tudjuk szedni ezekből a díjakból. Azt gondolom, hogy ezek a vállalkozások simán ki 
tudják ezt termelni. Erről szól az előterjesztés.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztést megtárgyalta és a 2021. augusztus 20-i ünnepi hétvégére vonatkozó 
közterület használati díjakat az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

- Árusító hely, asztal, sátor: 2.000.-Ft/négyzetméter/nap 
- Büfékocsi 20.000.-Ft/nap  
- Céllövölde, sürgő, lánchinta, ugrálóvár, dodzsem vagy egyéb nagyméretű 

eszköz esetén 30.000.-Ft/nap. 
 
                           Határidő: értelem szerint 
                                   Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
 



 
- Javaslat a Tájházhoz parkoló kialakítása céljából a Füzesabony, 1851 hrsz-ú 

telekhányad megvásárlására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

Nagy Csaba polgármester: 
Amit benyújtunk pályázatot, előtte van egy 300 m2-es telekrész, amelynek 
kezdeményeztük a megosztását és ez meg is fog történni. A tulajdonos is hozzájárult 
ahhoz, hogy eladja, vagyis, hogy megosszuk. Ezért 1 millió Ft-ot kért. Amennyiben a 
képviselő-testület elfogadja az előterjesztést, ez az üzlet létre fog jönni.  

 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzat képviselő testülete úgy határozott, hogy a 
füzesabonyi 1851-hrsz-ú ingatlanból a Tájház parkolójának kialakítása céljából 
megvásárol 299- m2 területet 1.000 000,-Ft vételárért.  
 
A vételár fedezete az ÉMÁSZ részvény értéke. 
 
Megbízza a testület a polgármestert az adás vételi szerződéshez kapcsolódó okiratok 
elkészíttetésével és aláírásával.  
 

        Határidő: értelem szerint 
                   Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Harmónia Egészségfejlesztési 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
A Harmónia Egyesület 50.000 Ft-ot kért működési költségeinek a biztosítására. 
Bizottságunk 25.000 Ft-ot szavazott meg számukra.  
 
Sipos Attila képviselő:  
Évek óta jól működő szervezetről van szó. Az önkormányzat rendezvényein egy 
együttműködési megállapodással ez a csoport felléphetne. Javaslom, hogy velük 
valamilyen szorosabb kapcsolattartást alakítsunk ki. Az önkormányzatnak ez érdeke 
lehet, profitálhatna belőle. 
 
 
 



Ragó Attila VOB elnök: 
A 25.000 Ft. a könyvelői díjat nem futja ki egy évre sem.  Elfogadom a bizottság 
javaslatát, de tudom támogatni az 50.000 Ft-ot. 
Nagy Csaba polgármester: 
Aki a bizottság által módosított 25.000 Ft-tal egyetért  kérem szavazzon! 
Megállapítom, hogy 1 igen szavazattal, 7 nem szavazattal nem fogadta el a képviselő-
testület a javaslatot. 
 
Aki az 50.000 Ft-tal egyetért kérem szavazzon ! Megállapítom, hogy 7 igen 
szavazattal, 1 nem szavazattal fogadta el a képviselő-testület a határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Harmónia 
Egészségfejlesztési Egyesület által benyújtott kérelmére 50.000 Ft. vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá.  

 
         Határidő: értelem szerint 

                Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Összefogás Füzesabonyért 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök: 
Az egyesület 200.000 Ft-ot kért a Füzes Fesztiválra, sztárfellépő díjazására. A 
bizottságunk ezt az összeget megszavazta az egyesület részére.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
A fesztivál megrendezésénél oda kell figyelni, mert a buszmegálló az építési terület, de 
ez legyen a szervező gondja.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A Márka presszó terasza és a járda lett megjelölve a rendezvény helyszínének.  

 
Nagy Csaba polgármester:  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 
 
 
 
 



13/2021. (VII.29.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2021. július 29-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy az Összefogás 
Füzesabonyért Egyesület által benyújtott kérelmére 200.000 Ft. vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá.  

 
        Határidő: értelem szerint 

               Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testületi ülést 15:40 órakor bezárja.  
 
 

K.m.f. 
 
 

_____________________________         ____________________________ 
                dr. Bán János                               Nagy Csaba  
           aljegyző        polgármester 


